

崇光銅鑼灣店提供的優惠
Offers by SOGO Causeway Bay store

日期 Date	優惠詳情 Details of Offers	查詢方法 Enquiry
<p>2024 年 10 月 1 至 7 日</p> <p>1 to 7 October 2024</p>	<p>1. 顧客凡於舊翼 1 樓收銀處出示旅遊證件並登記成為 SOGO Rewards 會員，即可掃描二維碼獲取港幣 400 元電子現金券一張。電子現金券適用於 2024 年 10 月 1 至 24 日期間，於 1 樓國際精品部指定專櫃單一購物滿淨值港幣 4,500 元或以上時使用。</p> <p>2. 顧客凡出示旅遊證件並登記成為 SOGO Rewards 會員，即可掃描二維碼獲取港幣 100 元電子現金券，於 4 樓運動用品部或 5 樓男士服裝部購物滿港幣 1,000 元時使用。</p> <p>優惠受條款及細則約束。</p> <p>1. Upon presentation of travel document at the cashier on 1/F Old Wing and registration as SOGO Rewards members, customers can scan a QR code to receive a HK\$400 e-coupon. The e-coupon is applicable to single net purchase of HK\$4,500 or above on selected international luxury counters on 1/F during 1 to 24 October 2024.</p> <p>2. Upon presentation of travel document and registration as SOGO Rewards members, customers can scan a QR code and receive a HK\$100 e-coupon, which is applicable to purchase of HK\$1,000 or above on 4/F Sports Department or 5/F Men's Fashion Department.</p> <p>Terms and conditions apply.</p>	<p>電話：2833 8338</p> <p>Tel: 2833 8338</p>